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Situat en un dels extrems de la Serra d’a 
Mena, un relleu orogràfic dins de la tra-
ma urbana del Barcelonès Nord que cus 
els municipis de Badalona i Santa Colo-
ma de Gramenet, l’Hospital de l’Esperit 
Sant sempre ha servit com a refugi per 
als veïns i veïnes de la zona. Sobretot de 
Santa Coloma, però també per a molts 
badalonins de Llefià, Artigues i La Salut, 
així com veïns de Sant Adrià, tots dos 
municipis a pocs metres. Des de 1917, 
any de la seva obertura de la qual es 
compleixen i se celebren 100 primaveres, 
el centre ha passat per diferents etapes. 
Iniciamente, l’Esperit Sant va ser obert 
com un sanatori per a tuberculosos 
i així es va mantenir fins a la dècada 
dels 70, quan la malaltia es va donar 

L’antic edifici de l’Esperit Sant 
serà un centre per a formació 
de persones aturades
Santa Coloma i l’hospital signen un conveni per reformar el 
pavelló B, que va ser sanatori de tuberculosos fins als 70’

per controlada gràcies als antibiòtics. 
El sanatori va passar a exercir el seu ac-
tual paper d’hospital general, que no es va 
traslladar a les noves instal·lacions, en uns 
terrenys adjacentes i sempre enganxat al 
riu Besòs, fins a 2007. Llavors, els edificis 
antics van quedar en desús i actualment 
només s’ha mantingut dempeus el pave-
lló B, el relatiu als homes tuberculosos. 
Una construcció d’estil noucentista que 
està catalogada com a patrimoni local de 
Santa Coloma i que, per tant, ha hagut de 
conservar-se pel seu valor arquitectònic. 
Però que ha estat inactiu durant una dè-
cada que ha minvat el seu lustre. Fins ara. 
I és que la Fundació de l’hospital i 
l’Ajuntament de Santa Coloma han 
arribat a un acord perquè el cen-

1 i 2- Exterior i interior de l’antic pavelló B  3 i 4 - Imatges de l’Esperit Sant com a sanatori 
Fotos: Abandonedplaces.es / Fundació Hospital Esperit Sant / Javier Torres
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tre cedeixi l’espai i el Consistori el 
converteixi en un centre de formació 
ocupacional de referència comarcal.  
Un projecte que es va plasmar en la sig-
natura d’un conveni fa pocs dies i que 
preveu desenvolupar-se en dues fases. 
Es rehabilitarà l’antic pavelló B, de gai-
rebé 3.000 metres quadrats distribuïts en 
planta baixa més tres pisos, i es realitzarà 
una adaptació dels espais interiors i exte-
riors per poder instal·lar aules, sales, ta-
llers, magatzem i biblioteca, entre d’altres. 
Una vegada readaptat l’interior de l’antic 
edifici aixecat en 1929, la segona fase 
preveu la construcció d’uns tallers en uns 
terrenys adjacents, d’aproximadament 
800 metres quadrats. En total, la iniciativa 
està pressupostada en una mica més de 

Incivisme i fenòmens paranormals
El pavelló va ser tapiat i l’hospital va contractar vigilància

“És una pena que estigui així...a veure si fan 
alguna cosa ja i ho arreglen. He sentit dir 
que ho anaven a reutilitzar diverses vega-
des, però després mai s’ha fet res”, lamenta 
un veí de la zona que passeja el seu gos i es 
mostra escèptic davant l’últim anunci.
A més d’aconseguir un nou centre de for-
mació per a tota la comarca, l’acord per-
metrà per fi donar-li sortida a un edifici 
catalogat com a patrimoni que en aquesta 
dècada ha sofert segurament els seus pit-
jors moments. L’incivisme ha perjudicat el 

seu aspecte i el seu manteniment, del que la 
Fundació ha hagut de seguir fent-se càrrec. 
Fins i tot es va haver d’arribar a posar per-
sonal de vigilància que patrulla el recinte 
per evitar les entrades, fins i tot després 
de tapiar l’edifici. Pintades i desperfectes 
s’estenen per la façana. L’interior ha anat 
experimentant neteges i actuacions pun-
tuals durant aquests anys, essencial per 
evitar que el deterioramiento fora a més. 
Més enllà del vandalisme habitual de qual-
sevol edifici abandonat, el pavelló compta 

amb un altre fenomen particular: els curio-
sos dels fets paranormals i espirituals. Amb 
el seu passat com a sanatori de tuberculosos 
i hospital ara abandonat, l’antic Esperit Sant 
ha portat a molts aficionats a les ciències 
fosques, els enregistraments paranormals 
i les fotografies amb aparicions espirituals. 
“Saps com s’entra? És perillós?”, pregunten 
dos adolescents del barri que volten l’edifici 
a la recerca d’una escletxa per la qual co-
lar-se. “Tenim amics que han entrat, anem 
a intentar-ho...”. 

32

3,7 milions d’euros, part dels quals pro-
venen d’Europa.
L’alcaldessa de la localitat veïna, Núria 
Parlon, assegura que el projecte vol ser 
referència per a les empreses de la zona 
i vol estendre la seva influència a Bada-
lona, Sant Adrià i la part més propera de 
Barcelona. Per això, el nom serà Centre 
de Polítiques Actives d’Ocupació Besòs, 
en clara complicitat amb l’Eix Besòs. La 
previsió és que les obres puguin finalitzar 
el primer trimestre de 2019. La institució 
estarà capacitada per acollir uns 2.000 
estudiants. L’Ajuntament de Santa Coloma 
vol incidir en la formació dels sectors de 
població amb més dificultat per accedir 
al mercat laboral, com els joves, aturats 
majors de 45 anys i dones en situació de 
vulnerabilitat.

3
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Com cada any, la Flama del Ca-
nigó arribarà a Badalona. S’ini-
cia amb la renovació del foc al 
cim del Canigó i culmina amb 
l’encesa de les fogueres de la 
nit de Sant Joan després que la 
flama, portada per voluntaris, es 
reparteixi per totes les terres de 
parla catalana. La flama arribarà 
a Badalona cap a les 17h davant 
del Círcol i recorrerà a peu di-
versos carrers del Centre. A les 
19h, la flama arribarà a la plaça 
de la Vila amb les actuacions Foto d’arxiu / Òmnium

Badalona prepara un operatiu especial de neteja i 
seguretat per a la revetlla de Sant Joan
Més d’una setantena d’efectius de neteja, socorristes i policies

L’Ajuntament de Badalona ha or-
ganitzat un dispositiu per tal de 
garantir el normal desenvolupa-
ment de la revetlla de Sant Joan 
a la platja i per assegurar el ci-
visme i la convivència en una nit 
especial, en què es fa un ús més 
intensiu d’aquest espai públic. 
També es vol assegurar que no es 
congestioni el trànsit de la zona de 
la platja amb l’objectiu de facili-
tar, si calgués, l’accés de serveis 
urgents d’assistència, seguretat i 
d’extinció d’incendis.
En aquest operatiu hi participen 
els serveis municipals de Medi 
Ambient, d’Espais Públics i de 
Guàrdia Urbana, Mossos d’Esqua-
dra i personal de l’Àrea Metropoli-
tana de Barcelona.

Neteja 
Les feines de neteja al litoral co-
mençaran a les 6 hores del dia 

24. Per aquest motiu, s’estableix 
que el límit d’horari per ocupar 
la platja durant la revetlla serà les 
5.30 hores. Aquest horari es co-
municarà a totes les persones que 

a la ciutadania que vulgui fer ús 
de la platja el dia 24 que s’apropi 
a partir de les 10 del matí, hora a 
partir de la qual estarà garantida la 
neteja completa.
Estarà totalment prohibit qualse-
vol tipus de foguera a la platja, 
incloses les barbacoes.

Seguretat
L’operatiu comptarà amb la 
presència de la Guàrdia Urbana 
i Mossos d’Esquadra: 18 agents 
de la Guàrdia Urbana , un coor-
dinador Cap de torn i un coordi-
nador Cap de servei, a més de 
diverses patrulles de Mossos 
d’Esquadra. 

L’empresa encarregada del servei 
de salvament i socorrisme a la 
platja de Badalona oferirà un ser-
vei extra de nit amb la presència 
de quatre socorristes, una embar-
cació i un vehicle.

Controls dels accessos a la 
zona de platges
La Guàrdia Urbana de Badalona 
controlarà l’accés en cotxe a la 
zona de platges pels passos so-
terrats de la Riera Canyadó, avin-
guda Martí Pujol i avinguda Sant 
Ignasi de Loiola. 

Guinguetes i bars 
Les guinguetes que donen servei 
de temporada de bar a les platges 
podran estar obertes fins a les 4 
hores. A les 5 hores, aquests es-
tabliments han d’estar definitiva-
ment tancats, amb el material de 
la terrassa recollit i amb la zona 
adjacent neta de residus.

ocupin l’espai de platja a través de 
megafonia. 
La neteja s’iniciarà a la platja dels 
Pescadors. Els efectius es dividi-
ran en dues brigades. Una brigada 

anirà avançant en direcció sud i 
l’altra en direcció nord. Els i les 
agents de seguretat aniran acom-
panyant a les garbelladores i al 
personal de neteja. 
La neteja de la sorra anirà a càrrec 
de l’Àrea Metropolitana de Barce-
lona i comptarà amb dos tractors 
amb garbelladora; tres vehicles 
4x4; un camió compactador 4x4; 
un camió amb caixa oberta a la 
sorra, dos contenidors oberts i 
19 persones en total. Al marge, 
hi haurà dos vehicles de 4x4, un 
encarregat i tres operaris de l’AMB 
dedicats al manteniment.
Els serveis municipals s’enca-
rregaran de la neteja del passeig 
Marítim i dels seus accessos, amb 
dos escombradores mixtes; dos 
camions amb plataforma i grua, 
una brigada d’escombrada ma-
nual i un total de 16 persones. Es 
preveu que l’acció de neteja duri 
fins a les 10 hores. Es recomana 

La Flama del Canigó recorrerà el Centre

Operatiu de neteja de Sant Joan / Foto: Ajuntament

dels Miquelets, Bastoners de Can-
yet i Badalona Bèsties de Foc. La 

flama encendrà el foc i cremarà 
el Decret de Nova Planta. 
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AIRE CONDICIONAT

0%
Financiació sense 

INTERESSOS 
fins a 3 anys

Aigua · gas · electricitat · escalfadors · calderes
calefacció · plaques solars · aire condicionat

Tramitació de butlletins

OFICINA I MAGATZEM
C. Roger de Flor, 59 - 08912 Badalona
Tel. 93 880 58 95

BOTIGA I EXPOSICIÓ
Avd. Martí i Pujol, 102 - 08912 Badalona
Tel. 93 880 59 02 
info@globalclimainstalacions.com

www.globalclimainstalacions.com

EL SEU INSTAL·LADOR DE CONFIANÇA A BADALONA

AIRE CONDICIONAT 
desde

instal·lació i IVA inclòs
 790€ 

EL SEU AIRE PER 21,5€/MES

DISPOSEM DE GRANS OFERTES 
I DESCOMPTES PER ELS NOSTRES CLIENTS

INVERTER I 
BOMBA DE CALOR

MSZ-DM35VA

instal·lació i IVA inclòs
 990€

EL SEU AIRE CONDICIONAT 
DES DE 27,5€ AL MES

CALEFACCIÓ TOTAL 
        

instal·lació i IVA inclòs
2.500€CALDERA, 

4 RADIADORS, 
TERMOSTAT 
ANAL·LOGIC 

I DE REGAL UNA TABLET!

DES DE 
69€ 

AL MES

HEM ABAIXAT ELS PREUS

Del 23/06 al 29/06/2017Núm. 576

La revetlla de Sant Joan en blanc i negre
L’Arxiu Històric del Museu de 
Badalona conserva algunes 
imatges antigues de la celebració 
i de com es vivia la nit del 23 
dècades enrere

Museu de Badalona. Arxiu Josep M. Cuyàs

Museu de Badalona. Arxiu Josep M. Cuyàs

Foto Cendrós/Museu de Badalona. AI. Col. Rosa Santigosa 
Fotografia de 1958. Celebració de la revetlla de Sant Joan, al carrer Lleó
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Serà el grup encarregat de la vigilància de platges aquest estiu

Després de molts anys, concretament des 
de 2009, el servei de socorrisme no estarà 
en mans de Proactiva. La contractació im-
pulsada d’urgència per l’Ajuntament, des-
prés que Proactiva impugnés el concurs 

Emergències Setmil agafa el relleu de 
Proactiva en el servei de socorrisme

públic per la subrogació del personal, es 
farà efectiva en els propers dies.  El ne-
gociat sense publicitat del Consistori ha 
tardat uns dies en resoldre’s, ja que l’ofer-
ta guanyadora va renunciar i l’adjudicació 

ha passat a mans de la segona millor 
candidata. Aquest dilluns s’ha publicat 
de manera oficial que l’encarregada del 
servei, aquest estiu, serà la companyia 
Emergències Setmil, un grup amb 15 anys 
d’experiència i amb seu a Palma de Ma-
llorca. La prestació bàsica de salvament 
comptarà amb un mòdul central a Pont 
d’en Botifarreta, quatre mòduls assisten-
cials al Coco, l’Estació, la platja dels Pes-
cadors i la del Cristall, a més de punts de 
vigilància i assistència a Pont del Petroli, 
Estació, Pescadors, Pont d’en Botifarreta 
i Barca Maria. El servei es perllongarà 
fins al 11 de setembre i suposa un cost 
d’uns 200.000 euros. Els primers dies de 
la temporada, Proactiva s’ha encarregat 
del servei mínim de salvament i vigilància 
de forma provisional, abans de l’entrada 
d’aquesta nova empresa. Aquesta set-
mana ja s’han vist col·locades les torres 
i cadires de vigilància dels socorristes, 
l’absència de les quals havia estat motiu 
de queixa de l’oposició els primers dies.

Ha passat mig any des del temporal del 23 
de gener que provocava destrosses impor-
tants al Pont del Petroli, i just aquesta set-
mana han començat els treballs previs per 
començar les obres. Un cop van ser adjudi-
cades amb un pressupost de 216.000 euros, 
fonts municipals han explicat, segons han 
avançat els companys del Tot, que els tre-
balls ja han començat. Les mateixes fonts 
han apuntat que part del material necessari 
per reparar el pantalà serà traslladat al Pont 
la propera setmana, un cop passi la Revetlla 
de Sant Joan. L’Ajuntament de Badalona vol 
evitar que durant la Nit de Sant Joan algun 
brètol malmeti la infraestructura necessària 
per començar l’obra. Tot i que durant els 
propers dies, les obres seran poc visibles, 
els operaris començaran a treballar-hi im-
mediatament. Els treballs hauran de refer 
part de la passera i recol·locar tant les bigues 
del paviment de fusta com la barana d’acer 
inoxidable de la plataforma final. Segons les 
previsions de l’Ajuntament, les obres podrien 
tenir una duració d’uns dos mesos.

Comença la 
reparació 
del Pont del 
Petroli

Servei de socorrisme del passat any
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L’Estat es compromet a recuperar 
el tram litoral entre el port i Sant Adrià
Badalona, Sant Adrià i el Consorci s’han trobat amb el Ministeri de Medi Ambient

Foto: Ajuntament

Foto: Ajuntament

dos punts de recàrrega destinats a motoci-
cletes elèctriques. L’AMB és l’encarregada 
del manteniment i de l’explotació d’aquest 
punt durant els 5 anys vinents segons recull 
el conveni signat entre l’Ajuntament i l’Àrea 
Metropolitana.

El passeig d’Olof Palme, al barri del Mon-
tigalà, disposa d’un punt de recàrrega de 
vehicles elèctrics que ha instal·lat l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona (AMB) en 
col·laboració amb l’Ajuntament de Badalo-
na. Aquest és el primer punt de recàrrega 
exterior que es posa en funcionament a la 
ciutat i que s’afegeix als que ja es troben als 
aparcaments de la societat municipal En-
gestur amb l’objectiu de promoure l’ús dels 
vehicles elèctrics i de la mobilitat sosteni-
ble. El punt de recàrrega, situat el passeig 
d’Olof Palme a l’alçada del carrer d’Anna 
Tugas, té les mateixes característiques que 
els instal·lats per l’AMB a altres nou muni-
cipis de l’àrea metropolitana. Es tracta d’un 
punt de recàrrega ràpida per a vehicles i 

Primer punt de recàrrega de 
vehicles elèctrics als  carrers 
de Badalona

El Ministeri de Medi Ambient col·laborarà en 
la descontaminació i l’estabilització de les 
platges entre el riu Besòs i les platges de Ba-
dalona als termes municipals de Badalona i 
Sant Adrià de Besòs. Aquest és el compromís 
que ha pres la directora general de Sosteni-
bilitat de la Costa i del Mar del Ministeri del 
Medi Ambient, Raquel Orts, en una reunió 
aquest dimarts a Madrid amb l’alcaldessa de 
Badalona, Dolors Sabater, i altres represen-
tants de Badalona, l’Ajuntament de Sant Adrià 
de Besòs i del Consorci del Besòs.Els repre-
sentants municipals han posat sobre la taula 

la necessitat de recuperar per a la ciutadania 
l’espai entre el port de Badalona i la desem-
bocadura del riu Besòs. Es tracta d’una àrea 
d’unes 30 Ha de superfície, un front litoral 
d’antigues instal·lacions industrials, amb una 
zona de platges per recuperar i descontami-
nar. En aquest sentit, la Generalitat de Cata-
lunya de conformitat amb els ajuntaments i el 
Consorci del Besòs, va acordar el passat mes 
de març la tramitació del Pla Director Urba-
nístic d’aquest sector que haurà d’ordenar la 
transformació d’aquesta zona del litoral, prio-
ritzant el sòl per a activitat econòmica.

ESTUDI PREVI SOBRE LA DESCONTAMINACIÓ INDUSTRIAL

El Consorci del Besòs treballarà ara en 
un estudi previ per a conèixer l’abast i 
el grau de contaminació d’aquest espai 
amb passat industrial. Una vegada esti-
gui fet aquest estudi, tindrà lloc una nova 
trobada al Ministeri de Medi Ambient 
abans que finalitzi l’any per concretar el 
possible calendari i el finançament de 
les tasques de descontaminació. A la 
reunió s’ha posat en relleu la reclamació 
dels municipis del Consorci del Besòs 
de la necessitat de trasllat del col·lector 

interceptor d’aigües residuals de Llevant, 
competència de l’AMB i de l’Agència Ca-
talana de l’Aigua (ACA), per a poder unir 
el passeig Marítim entre Badalona i Sant 
Adrià de Besòs i recuperar les platges. 
En aquest sentit des del Ministeri s’han 
compromès a, una vegada traslladat el 
col·lector, fer front a l’estabilització de la 
sorra i regenerar les platges. Els ajunta-
ments reclamen la creació de noves plat-
ges per tal de protegir tot aquest sector i 
recuperar la seva qualitat ambiental.

L’Ajuntament comença a licitar diferents reurbanitzacions i reformes del Pla Recupera

La primera part de les inversions 
del mandat, el Pla Recupera, apro-
vat fa tot just un any, començarà a 
revertir els seus 18 milions d’eu-
ros al carrer amb obres i treballs 
importants aquest 2017. L’Ajunta-
ment ha tret a licitació un pack de 
més de mig milió d’euros que es 
divideix en cinc actuacions dife-
rents i que serà adjudicat durant 
l’estiu, si no hi ha cap imprevist.

Les primeres obres del pla d’inversions seran a 
Dalt la Vila, Sant Crist, Bufalà, La Salut i Mas Ram

Entre les actuacions més destaca-
des es troba la reurbanització del 
carrer de la Costa, al barri de Dalt 
la Vila, llargament reivindicat. 
Serà l’obra de major envergadura 
d’aquest primer pack, i es per-
llongarà durant pràcticament mig 
any. La inversió serà de més de 
170.000 euros.
Les tres obres menors dels cinc 
lots seran a La Salut, Bufalà i Mas 

Ram. Aquesta darrera, concreta-
ment, serà una actuació per millo-
rar l’accessibilitat dels vianants al 
barri de Mas Ram, i compta amb 
una partida d’uns 86.000 euros, 
aproximadament. A Bufalà, el vial 
beneficiat està situat a l’entorn de 
la masia de Ca l’Andal; es tracta 
del passatge d’en Viñas, a on s’in-
vertiran uns 30.000 euros.
Les obres també recauran sobre 

el barri de La Salut, concreta-
ment sobre la seva part alta. Un 
dels lots està destinat a la sego-
na fase de la reurbanització del 
carrer d’Isaac Albéniz, una part 

de la qual ja va ser reformada el 
passat mandat. Les obres podrien 
durar uns dos mesos i suposaran 
un cost de 94.000 euros, més o 
menys.

Lateral de l’autopista a Sant Crist

DIGNIFICACIÓ DEL LATERAL 
DE LA C-31 A SANT CRIST

Una altra de les actuacions 
més destacades és l’arranja-
ment del tram de lateral de 
la C-31 al seu pas per Sant 
Crist, entre els carrers Coll i 
Pujol i Montserrat. Una re-
forma en la que el govern va 
insistir molt quan va anunciar 
el pla de xoc amb l’objectiu de 
dignificar un pas molt degra-
dat a dia d’avui i que moltes 
persones del barri utilitzen.  
Es tracta d’una obra estimada 

en uns 170.000 euros, i que 
es podria perllongar uns 2 
mesos. La idea és arranjar el 
passatge, amb el nom de ca-
rrer de l’Abat Escarré, asfaltar 
aquells trams en males condi-
ciones i mantenir la via en un 
estat òptim. En qualsevol cas, 
es tracta d’un treball provisio-
nal, atès que l’objectiu, els 
propers anys, és que el lateral 
de la C-31 arribi fins al pas-
seig de Sant Joan.
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Acord amb l’Ajuntament de Mytilene per reconvertir més de 200.000 armilles

L’Ajuntament de Badalona en-
capçala un projecte de coo-
peració que pretén ajudar a 
l’illa de Lesbos a retirar de les 
seves platges més de 200.000 
armilles salvavides abandona-
des. Conjuntament amb l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona i 
l’ONG Proactiva Open Arms, el 
Consistori ha signat un acord 
de cooperació mediambiental 
amb l’Ajuntament de Mytilene, 
a Lesbos. 
La iniciativa pretén atacar a les 
conseqüències materials del 
fenòmen dels refugiats. Durant 
els darrers dos anys, es calcula 

Badalona impulsa un projecte de reaprofitament 
d’armilles salvavides abandonades de l’illa de Lesbos

que prop de 250.000 refugiats 
han arribat a l’illa, el que suposa 
pràcticament 250.000 armilles 
de les quals no se n’ha fet res. 
Aquest projecte, doncs, vol do-
nar sortida a aquest material i 
reaprofitar-lo.
D’una banda, s’ataca un proble-
ma mediambiental i, de l’altra, 
un problema social, apunta el 4t 
tinent d’alcalde Francesc Ribot. 
I és que el projecte permetrà for-
mar tallers que donaran treball 
a persones de l’illa i als propis 
refugiats, que transformaran les 
armilles que es puguin reaprofi-
tar en productes que es vendran Foto: Proactiva Open Arms

Els ‘xiringuitos’ de la platja 
de Badalona ja funcionen a ple rendiment
Els vuits negocis ja serveixen begudes ben fredes a peu de platja

Les vuit guinguetes de les plat-
ges de Badalona han acabat 
d’aterrar aquests darrers dies, a 
punt per estar en marxa el cap de 
setmana de Sant Joan, un dels 
més actius de l’estiu, sens dub-
te. L’activitat s’ha pogut engegar 
després que el govern decidís 
prorrogar els concessionaris 
dels darrers anys i que s’arribés 
a un acord.
Inicialment, recordem, l’Ajun-
tament pretenia renovar el con-
tracte i establir noves condicio-
nes, però els terminis legals i 
administratius provocaven que 

l’inici de temporada es dilatés 
massa. Finalment, el govern va 
cedir i va optar per ajornar la 
renovació del contracte de cara 
a l’estiu vinent i prorrogar els 
negocis un any més.
Algunes de les guinguetes ja 
funcionen des de fa un parell de 
setmanes, però les menys mati-
nadores  han acabat de posar-se 
a punt aquesta darrera setmana. 
Els propietaris afirmen que les 
formes de començar aquest any 
han estat una mica caòtiques, 
això sí. 
Christian Salazar, de les guin-

guetes Oasis i Paradis, explica 
que tot s’ha hagut de fer “amb 
presses i corrent”, però que, per 
sort, el temps està acompan-
yant i hi està havent molt bona 
acollida per part dels usuaris. 
En aquest cas concret, Oasis 
i Paradis no han tingut pro-
blemes per posar en marxa els 
seus espectacles d’humor que 
ofereixen cada estiu des de fa 
anys per complementar el servei 
de bar. Els monòlegs, apunta el 
seu propietari, van començar la 
setmana passada, i continuaran 
durant tot l’estiu.

posteriorment.
Badalona va optar el passat 
2016 a una subvenció de 25.000 
euros de l’AMB amb la que es 
podrà començar a executar el 
projecte, que ja té una fase prè-
via. Aquests mesos, les admi-
nistracions han buscat ‘partners’ 
que puguin col·laborar en tot 
plegat. Un cop realitzada la fei-
na prèvia, el proper pas és co-
mençar a executar la idea a Les-
bos. “És un projecte de doble fil, 
ja que també s’aconseguirà sen-
sibilitzar la població que compri 
els productes fabricats amb les 
armilles”, afirma Ribot.
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La mesura és una reclamació del veïnat

La platja del Coco, entre el port de Badalo-
na i el Pont del Petroli, estrena aquest estiu 
la guingueta B2O, un espai on cada dia es 
faran diverses activitats adreçades al jovent 
de la ciutat. La programació corre a càrrec 
de diferents entitats juvenils de la ciutat, 
estarà obert a tothom i s’hi podrà participar 
de forma gratuïta. A la guingueta jove, pre-
cisament, s’ha presentat aquesta setmana la 
campanya municipal de promoció d’aquest 
estiu a Badalona, que, entre d’ L’Ajuntament 
de Badalona instal·larà a partir d’aquest di-
mecres un semàfor a l’avinguda d’en Martí 
Pujol, al pas de vianants a l’alçada del parc 
de Can Barriga, per millorar la seguretat 
viària dels vianants que creuen per accedir 
al parc o a la parada d’autobusos. Aquesta 
actuació respon a les demandes veïnals i 
complementa altres ja posades en marxa 
per l’Ajuntament, per reduir la sinistralitat i 
evitar l’excés de velocitat dels vehicles que 
circulen per l’avinguda al seu pas pel barri 
de Bufalà. La mesura ha estat consensuada 
amb l’Associació de veïnes i veïns de Bu-

Comença la instal·lació d’un semàfor 
a Martí Pujol per reduir la velocitat 

falà, i dóna resposta a una problemàtica de 
fa anys que s’arrossegava. La instal·lació del 
semàfor està contemplada des de fa mesos 
al Ple Recupera, que reserva una partida de 
80.000 euro per a la col·locació de semàfors 
en punts conflictius, com ara aquest.

Onada verda i altres elements
Per evitar l’excés de velocitat dels vehicles 

al seu pas per l’avinguda d’en Martí Pujol 
l’Ajuntament va instal·lar una banda reduc-
tora de velocitat i va reforçar la senyalització 
vertical. Així mateix, en el tram entre la B20 
i l’encreuament amb l’autopista C31 es van 
sincronitzar tots els semàfors de manera 
que per poder-los passar tots en verds cal 
circular a una velocitat mitjana de 30 quilò-
metres per hora. 

Les sol·licituds per prendre part en el pro-
cés selectiu de 12 places vacants d’agent 
de la Guàrdia Urbana de Badalona, pel sis-
tema d’oposició lliure, es poden presentar 
des d’aquest 17 de juny i fins al proper 6 
de juliol. Aquestes places estan previstes a 
les ofertes públiques d’ocupació dels anys 
2016 i 2017 de l’Ajuntament de Badalona. 
El procés selectiu constarà de tres fases: 
fase d’oposició, fase de formació, a l’Institut 
de Seguretat Pública de Catalunya, i fase 
de pràctiques, durant 12 mesos a la pròpia 
Guàrdia Urbana.

Oberta la 
convoctòria 
pública de 12 
agents de GUB

Foto d’arxiu

Foto d’arxiu
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CASAL D’ESTIU
2017

93 384 04 51

 Del 26 de juny al 26 de juliol

Aquest estiu posa’t la samarreta del casal!

EDUCACIÓ SECUNDÀRIA OBLIGATÒRIA
Preparació de les proves extraordinàries 

del mes de Setembre 
De 8.00h a 11.30h

JOCS POPULARS

FESTA SORPRESA 
SETMANAL

ACTIVITATS ESPORTIVES

ROBÒTICA

NATACIÓ

EXCURSIONS

MULTIESPORT

GIMCANES

SUPORT ESCOLAR

MENJADOR 
AMB CUINA PRÒPIA

CURSET D’ANGLÈS 
(ENGLISH SUMMER)

Horari d’Educació Infantil i Primària: de 9 a 17h.
Acollida matinal de 8 a 9h.

casalestiucultural@gmail.com

Centre concertat a tots els nivells

NOVETAT: ESCOLA DE VELA

Del 23/06 al 29/06/2017Núm. 576

Principal reclamació de l’AV de Sant Joan durant l’inici de les festes 

L’inici de les festes de Sant Joan de 
Llefià no va estar exempt de reco-
neixement i polèmica, però tampoc 
de reivindicació. La inauguració de 
les festes, prèvia a la flamant actua-
ció de la cantant Rosario Flores, va 
estar carregada de moviment social 
i de política, aprofitant la presència 
de tots els partits de l’Ajuntament i 
del president Carles Puigdemont. 

Llefià reclama la 
reforma del parc del Gran Sol

El president de l’AVV, Jordi Mesas, 
va treure pit i va agrair els darrers 
èxits aconseguits, com ara la cons-
trucció de l’ascensor del passatge 
d’Albert Llanas, però no va perdre 
l’oportunitat de posar sobre la taula 
la següent lluita del barri: la refor-
ma del parc del Gran Sol.
Mesas va explicar que la zona, 
l’únic gran espai verd d’un barri 

amb una densitat de població i 
d’edificis molt alta, està obsoleta i 
té nombroses barreres arquitectò-
niques que impedeixen que pugui 
ser gaudida de forma completa per 
tots els sectors de la població. En 
aquest sentit, creu que cal adaptar 
el parc als nous temps i va dema-
nar compromís i unitat política a 
tots els partits.

Moment en el que el president va pujar a l’escenari

POLÈMICA XIULADA A 
PUIGDEMONT

El tema més tens i candent de 
les festes, sens dubte, va ser la 
xiulada que una part de l’anfi-
teatre va proferir durant el par-
lament de Carles Puigdemont. 
Tot i les paraules de Jordi Me-
sas, que va demanar respecte 
pels convidats d’un barri “aco-
llidor” i ple de cultures i opi-
nions, part del públic va prota-
gonitzar una sonora xiulada. A 
partir d’aquell moment es van 
generar múltiples discusions a 
les xarxes socials, tant o més 
tenses que el propi instant 
protagonista. Els dies previs a 
l’acte, una cadena de WhatsA-
pp animava a acudir al pregó 
per participar de la xiulada.

Els Mossos d’Esquadra van detenir 
el 13 de juny un home de 38  anys, 
nacionalitat espanyola i veí de Ba-
dalona com a presumpte autor de 
vuit robatoris amb força a domicilis 
de Matadepera (Vallès Occidental). 
L’home actuava amb quatre per-
sones més de nacionalitat xilena i 
també veïns de Badalona, que ara 
mateix estan en cerca i captura, ja 
que estan en la actualitat fora del 
territori català. Accedien als domi-
cilis forçant les finestres o les por-
tes situades a la part posterior de la 
casa i buscaven bàsicament diners 
en efectiu, joies i electrònica.

A la caça 
d’una banda 
que assalta 
domicilis

Foto d’arxiu
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...i competeix pel premi a millor local de Catalunya, Aragó i Balears

Alegria, energia, qualitat i proximitat...bon 
rotllo, en resum, és la filosofia del restau-
rant de menjar a domicili que el passat 
2016 va ser el millor valorat de la plata-
forma gastronòmica Just Eat a Espanya. 
És a Badalona i es diu Bon Rollo. El seu 
plat estrella són rotllos, un plat similar al 
burrito però farcit d’ingredients mediterra-
nis i cassolans com ara fricandó de vede-
lla, bolets o formatge de cabra. Sempre 
productes ecològics, de qualitat i cuinats 
amb el temps necessari. El local, situat 
al carrer Sant Josep, al Centre, disposa 
de dues taules però quasi la totalitat del 
seu servei és a domicili des que va obrir 
les seves portes, ara fa gairebé tres anys. 
Iban Maçanet, un jove badaloní, n’és el 
seu propietari. En poc temps, el negoci 
s’ha enlairat i té cada dia més nom arreu 
de la ciutat, i també fora d’ella. I és que la 
distribució arriba fins a Sant Adrià, Santa 
Coloma, Montgat i Tiana.
El primer dia van començar amb dues 
persones i una bicicleta per repartir, poc 

El restaurant millor valorat 
de Just Eat és de Badalona...

després; ara són gairebé una desena de 
persones, entre els quals quatre reparti-
dors. “Sembla que hem aconseguit fer-nos 
un forat i un nom, i calar a Badalona costa 
molt”, celebra. Vol consolidar el local i 
reservar l’essència que els ha portat fins 
aquí. Tot i que, de vegades, això implica 

haver de rebutjar feina, inclús. El restau-
rant s’ha aconseguit colar com un dels tres 
finalistes de la zona de Catalunya, Aragó i 
Balears de la primera edició dels Premis 
Just Eat. Aquest dilluns, els ‘rotlleros’ viat-
gen a Madrid per presenciar la gala final, 
de la qual podrien sortir guanyadors.

La cadena de menjar ràpid Burger King ha 
marxat del centre de Badalona. El local que 
la franquícia ha ocupat els darrers anys a la 
cantonada entre el carrer de Mar i la Ram-
bla està inactiu. Aquesta setmana, diferents 
operaris buidaven l’interior de l’espai, a l’ex-
terior del qual penjava un cartell d’un admi-
nistrador de finques que ja ha anunciat que 
es troba llogat novament. De moment, des 
de l’Ajuntament apunten que no han rebut 
cap sol·licitud de llicència d’activitat comer-
cial per a obrir el local. Algunes fonts, això 
sí, apunten que que el successor de Burger 
King podria ser una nova cadena de restau-
ració, aquest cop de menjar italià.

Burger King 
deixa el seu 
local de la 
Rambla

Un dels plats estrella del BonRollo

Foto: ICS

circuits comuns (preanalítica, atenció con-
tinuada, tècniques d’alta complexitat, espais 
de servei) que el diferencien de la resta de 
grans laboratoris de Catalunya. El centre ha 
superat recentment amb èxit l’auditoria ISO 
9001:2015, la qual el certifica com a centre 
d’excel·lència. Aquest reconeixement arriba 
just un any després de la seva posada en 
marxa, tota una fita davant la complexitat 
que va suposar la integració de cinc labo-
ratoris diferents en un únic espai.

El Laboratori Unificat de la Metropolitana 
Nord (LUMN), de l’Institut Català de la Sa-
lut, ha fet més de 10 milions de determina-
cions, però està capacitat per fer-ne fins a 
14 milions.Amb prop de 150 professionals, 
el laboratori dóna cobertura a 1’5 milions de 
persones del Barcelonès Nord, el Maresme, 
el Vallès Oriental i l’Occidental. El laboratori 
integrat disposa d’espais comuns de treball 
dissenyats per al personal que els ha ocu-
pat, amb una racionalització funcional dels 

El laboratori unificat de la 
Metro Nord ha realitzat 10 
milions d’anàlisis en un any

Foto d’arxiu / Ajuntament

Catalunya IRSC, valorada en 7.967,63€ 
anuals. Aquest 2017 es modifica la condi-
ció de viure sola per accedir i s’amplia el 
màxim de la renda a cobrar fins als 9.000€ 
anuals. Això permetrà que moltes més per-
sones grans de Badalona es puguin acollir 
a l’ajuda. Així mateix, també es milloraran 
els criteris per accedir a les subvencions de 
l’IBI a les famílies monoparentals i aque-
lles que cedeixin el seu pis per a lloguer a 
l’Oficina Local d’Habitatge. Les bases de les 
subvencions es preveuen aprovar al pròxim 
Ple del mes de juliol i la convocatòria de 
sol·licituds serà al mes de setembre.

Fruit de la negociació amb el PSC, el go-
vern ampliarà els criteris per poder acce-
dir a les subvencions de l’Impost de Béns 
Immobles (IBI) per aquest 2017. Per tal de 
donar cobertura a aquestes ajudes es do-
blarà la partida pressupostària fins a arribar 
als 120.000 €. La principal mesura afavorirà 
les persones més grans de 65 anys que po-
dran arribar a una subvenció del 100% del 
rebut. Això es donarà amb la modificació 
de la línia que subvencionava només per-
sones vídues que vivien soles i que tenien 
un màxim d’ingressos que no superessin 
l’Indicador de la Renda de Suficiència de 

Badalona amplia les 
subvencions de l’IBI i 
beneficia a majors de 65

Hospital Municipal

d’expertesa de Catalunya impulsades en 
el marc del “Pla d’atenció a les persones 
afectades per síndromes de sensibilització 
central”, presentat al maig pel Departament 
de Salut.  Les síndromes de sensibilització 
central són un conjunt de malalties cròni-
ques que limiten molt la vida de les perso-
nes que les pateixen i entre les quals des-
taquen la fibromiàlgia, la síndrome de fatiga 
crònica i la sensibilitat química múltiple.

Aquest dijous s’ha presentat la Unitat d’ex-
pertesa territorial de Fibromiàlgia i Síndro-
me de Fatiga Crònica del Barcelonès Nord 
i Baix Maresme de l’Hospital Municipal 
de Badalona. Serà una unitat de referència 
per a una població de 420.000 persones i 
compta amb un equip multidisciplinari de 
professionals de l’atenció especialitzada i 
l’atenció primària. Està en marxa des del 15 
de juny i es tracta d’una de les 18 unitats 

L’Hospital Municipal compta 
amb una nova unitat de 
fibromiàlgia
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Amb motiu del 25è aniversari de la seva mort

La Tertúlia Flamenca de Badalona 
ha inaugurat aquest dijous, 22 
de juny, les Jornades de Valors 
Flamencs, que enguany arriben 

Badalona ret homenatge a 
Camarón de la Isla

a la 27a edició i reten homenat-
ge al ‘cantaor’ José Monje Cruz, 
més conegut artísticament com a 
Camarón de la Isla, qui va morir 

a Badalona el 2 de juliol de 1992, 
tot just ara fa 25 anys. La inaugu-
ració ha estat acompanyada per 
una exposició fotogràfica sobre 
el ‘cantaor’, que es podrà visitar 
fins al 30 de juny al Centre Cívic 
Can Cabanyes, i per una actuació 
dels ‘cantaors’ Alejandro Silverio 
i Javier Fernández i el guitarrista 
Justo Fernández. A més a més, 
està programat per al pròxim di-
jous, 29 de juny a les 19 hores, 
una conferència de Camarón de 
la Isla, a càrrec d’Antonio Ruiz, 
membre de la Tertúlia Flamen-
ca i, també un recital de Juanfra 
Carrasco, acompanyat del gui-
tarrista Alberto Fernández, que 
conclourà aquestes jornades 
el divendres, dia 30, a les 19h. 
Carrasco és un jove artista de 
22 anys que representa un valor 
emergent per al flamenc extre-
meny.

Per sisè any consecutiu, el parc 
de l’Escorxador serà escenari de 
diverses activitats de lleure, que 
l’associació La Rotllana ja té pro-
gramades per tot un mes, concre-
tament des del pròxim dilluns, 26 
de juny fins al divendres 28 de 
juliol, amb motiu del programa 
Estiu a la Plaça. Tallers infanti-

ls, ludoteca, cinema a la fresca, 
concerts i la convocatòria d’una 
lliga de futbol, entre altres, seran 
algunes de les activitats gratuïtes 
que s’oferiran. A més, la tercera 
edició del festival BDN Styles ja 
té data, l’1 de juliol, on diversos 
artistes badalonins oferiran mú-
sica a l’Escorxador.

L’Escorxador acull 
activitats de lleure 
de La Rotllana

Foto: La Rotllana

Il·lustració de Sergio Martinez

Després d’acollir el concert de Rosario Flores i diverses activitats per a tots els veïns

Després del gran èxit del concert 
de Rosario Flores, que va posar 
en peu a més de 2.000 persones 
el passat divendres, les Festes de 
Gran Sol arriben al seu punt final 
amb la festivitat de Sant Joan. A 
més, durant al llarg d’aquesta set-
mana s’ha viscut més activitats 
adreçades a tots els veïns, com els 
concerts de Ktulu, Tocho i Los Es-
tropeaos, el torneig de futbol sala, 
la festa de l’escuma amb inflables 
i xocolatada, les havaneres amb el 
grup Roca-Grossa, l’homenatge 
a centenars de veïns de la terce-
ra edat amb l’actuació del Duo 
Cotton, entre altres. Ara, aquest 
divendres, 23 de juny a partir de 
les 22 hores, el parc del Gran Sol 
s’omplirà de música, colors i llum 
amb discomòbil i Karla Duarte per 
celebrar la revetlla de Sant Joan. 

Les Festes de Gran Sol conviden a celebrar 
la revetlla de Sant Joan amb música i ball

A més, els socis de l’Associació 
de Veïns de Sant Joan de Llefià 
- Gran Sol podran tastar gratuï-

tament coca i cava. Ja de cara al 
dissabte, 24 de juny -festivitat de 
Sant Joan-, el parc de Gran Sol 

la urbanització de la Manzana I. 
La tarda del dissabte, a partir de 
les 20h, l’Associació Extremenya 
Zurbarán de Badalona i diversos 
grups de ball en línia, de saló, fla-
menc i dansa oriental conclouran 
les Festes de Gran Sol d’enguany.
 
Creu de Sant Jordi
 
Unes festes, que també han pre-
miat amb la Creu de Sant Jordi a 
badalonines com a Melany Ber-
gés, atleta paralímpica, i Rocío 
Mateos, presidenta de la Federa-
ció de Dones de Badalona i de la 
Federación Española de la Epilép-
sia (FEDE). Com així, la peixateria 
Peixos Manel per la seva història 
en el Mercat Municipal de La Salut 
i la dedicació voluntària en aques-
tes festes.

Rosario Flores al Parc del Gran Sol

acollirà una xistorrada popular 
a les 12 del migdia amb castell 
infable i festa de l’escuma des de 
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Les vacances escolars
Tot començat l’estiu els escolars inicien les tan 
esperades vacances escolars. I amb elles també 
comencen els mals de caps de les famílies per 
intentar compaginar la vida laboral amb l’atenció 
dels més petits de la casa. Els avis, que durant 
l’any estan en alerta constant, passen a ser im-
prescindibles aquests dies per a moltes llars. Al-
tres, no tenen més remei i apunten als seus fills 
a casals d’estiu. Darrerament el ventall d’oferta 
dels casals va en augment però en el que gaire-
bé coincideixen tots els pares és l’elevat cost que 

suposa apuntar a tots els nostres fills perquè estiguin 
ocupats el mes de juliol. Aquest any l’ajuntament ha 
tirat endavant un campus d’estiu al poliesportiu Mon-
tigalà però que de ben segur que no pot sufragar la 
gran necessitat de trobar un casal a bon preu. Fa una 
desena d’anys la regidoria d’esports va realitzar un 
campus, juntament amb entitats esportives de la ciu-
tat, que complia amb molta de la gran demanda per 
aquestes dates. Era un campus que combinava esport 
amb lleure i que es realitzava a diferents zones de la 
ciutat aprofitant les instal·lacions municipals i la de 

EDITORIAL

les entitats. L’any següent ja no es va tornar a propo-
sar perquè va morir d’èxit i de falta de recursos. I són 
aquests recursos els que les famílies necessiten per 
tirar endavant el mes de juliol i els que l’ajuntament 
hauria de recompensar. Organitzant un campus d’es-
tiu per a totes les butxaques o subvencionant aque-
lles entitats que realitzin aquesta activitat estiuenca. 
Qualsevol d’aquestes dues opcions o altres serien 
positives per paliar aquest problema transversal de 
les famílies de Badalona. I seria un bon motiu per 
invertir algun dels 21 milions d’euros de superàvit.

El futur del nostre comerç de proximitat

Badalona

Badalona nostra, Badalona plena d’història, 
amb les seves magnífiques platges, la seva 
emblemàtica Rambla i ara amb el seu me-
ravellós passeig Marítim, amb la seva gent 
amable i receptiva. La Badalona que va ser 

industrial, una de les ciutats més impor-
tants d’Europa per la quantitat d’indústries 
per m2 pel anys 70 i 80, i en aquells dies un 
comerç en continu creixement.
Què ha passat amb la nostra Badalona?
No tenim pràcticament indústria, el teixit 
comercial s’ha deteriorat i en molts barris 
està desapareixent.
El comerç de proximitat és vital per al 
bon funcionament dels barris, per això 
les entitats veïnals han de conscienciar-se 
amb el problema. Sabem que molt tenen 
a veure els nous hàbits de la nostra so-

cietat, els grans centres comercials, però 
també la deixadesa per part del Govern en 
alguns barris, pel mal aspecte i la sensació 
d’inseguretat. Aquí l’Ajuntament ha de ser 
més dur i fer complir les Ordenances de 
Civisme.
Però no podem quedar-nos de mans creu-
ades i esperar-les venir, cal saber quina 
direcció prendre i aprofitar els recursos de 
la nostra ciutat, que són molts i hem de 
saber-los explotar.
No ens queda una altra que prendre una 
direcció, i crec que aquesta direcció, o una 

de les principals, ha de ser cap al turisme, 
juntament amb la indústria sociosanitària a 
l’entorn de Can Ruti. Tot afavoreix la creació 
de llocs de treball, vital per a la nostra ciutat.
Hi ha recursos naturals per desenvolupar 
productes turístics, a part de la nostra mag-
nífiques platges. Restauració, una part molt 
important. Vivim a 15 minuts d’una ciutat 
com Barcelona, que rep milions de turistes 
cada any. Tot això afavoriria el comerç local.
Senyors i senyores del govern actual, i 
dels propers, cal posar-se les piles, i trac-
tem seriosament el problema.

Parlar del comerç de proximitat i el seu fu-
tur no és tan fàcil com alguns polítics i gu-
rús de torn sense cap tipus d’experiència 
en el comerç pronostiquen les seves so-
lucions en els seus programes electorals.
El comerç de proximitat ha sofert en els 
darrers anys una caiguda d’un 35-40% 
en les seves vendes, en el millor dels ca-
sos, i molts han hagut de baixar les seves 

portes. En definitiva, el comerç de la ciutat 
està amb una situacio molt delicada.
Els comerciants hem de fer autocritica i 
mirar endavant. Entre altres qüestions, ser 
conscients dels canvis en els nous hàbits 
de consum i adaptar els nostres comerços 
a la demanda dels consumidors. És im-
pensable parlar de fer un full de ruta per 
la recuperació del teixit comercial sense 
comptar amb els principals actors de la 
promoció econòmica d’una ciutat, com 
els comerciants, restauradors, el sector 
turístic...
La recuperació del comerç no depèn 
només de la voluntat del comerciant, 
també és necessari el compromís per part 
dels polítics i l’administració de dotar 

dels recursos necessaris per realitzar un 
pla ambiciós de promoció econòmica, un 
bon manteniment de la via pública, la ne-
teja dels carrers, una ciutat amb una bona 
mobilitat urbana i protegir amb les lleis 
que estiguin al seu abast aquest model 
comercial.
Però no podem parlar d’aquest model co-
mercial sense comptar amb la complicitat 
dels nostres veïns i veïnes, que són una 
peça clau, i aquí sí que tenim feina. Hem 
de fer molta pedagogia i fer-los entendre 
de la importància del comerç als nostres 
barris.
El comerç de proximitat és una peça clau 
d’una ciutat i sobretot és una de les parts 
més importants de la nostra societat, ja 

que el comerç manté vius els barris. On 
hi ha comerç es crea vida, la botiga de ba-
rri no només és un punt on es pot anar a 
fer les compres, sinó que és un punt de 
trobada on es crea un vincle d’amistat en-
tre els veïns i els botiguers, es forma una 
xarxa social que fa que els barris estiguin 
plens de vida.Una complicitat que anirà 
desapareixent a la vegada que desapare-
guin aquests comerços de proximitat.
Un dels primers punts que hem de definir 
és el model de comerç que volem per la 
nostra ciutat i llavors és quan tots hem 
de posar el nostre granet de sorra per fer 
possible aquesta recuperació i treballar 
tots plegats sobre el tema, que segur que 
no serà gens fácil, però ho aconseguirem!!

Óscar Palma

Javier Cabrera
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Badalona torna a Europa amb la Penya: 
el Divina Joventut jugarà la Champions League
Dos anys després de renunciar a l’Eurocup, la Penya disputarà competició europea

Després de set temporades de ‘se-
quera’ en competicions continen-
tals, la Penya tornarà a Europa. El 
Divina Joventut ha rebut invitació 
per la Champions League, títol 
que organitza la FIBA. La Cham-
pions consta d’una fase inicial on 
hi participaran 32 equips dividits 
en quatre grups de vuit clubs i que 
funciona a través d’un sistema de 
doble volta. Els quatre primers de 
cada grup jugaran els vuitens de 
final. Només per disputar la fase 
inicial, el Divina rebrà 50.000 eu-
ros i si arriba a vuitens (70.000) 
o a quarts (100.000), la dotació 
anirà a més (el guanyador ingres-
sarà 1 milió). En termes de com-
petició, cada club haurà de comp-
tar amb cinc jugadors de formació 
en acta (sobre un total de 12).

Valoració de la presidència   
La notícia de la inclusió de la Pen-
ya dins de la Champions League 
ha generat reaccions immediates. 
La primera, la del president, Jua-
nan Morales. “Jugar a Europa su-
posa oferir més partits als nostres 
aficionats i donar la possibilitat als 
jugadors joves perquè participin 
en una competició internacional. 

També suposa l’opció de generar 
ingressos, ja que és una competi-
ció televisada en obert. Quan ens 
vam classificar per l’Eurocup, no 
ens sortien els números. Ara, amb 
les condicions de la Champions, 
creiem que sí”, declara el màxim 
mandatari del club verd-i-negre. 

Protagonisme pels joves
Els aficionats de la Penya que as-
sisteixin a l’Olímpic en els duels 
de BCL podran presenciar molt 
protagonisme dels jugadors jo-
ves. La idea, tot i que encara s’ha 
de definir, és que la Champions 
sigui un escenari de pur ADN 
Penya. “Només en la fase regular 
ja disputarem 14 partits de bon 
nivell. Penso que a l’equip li anirà 

Només per jugar 
la fase inicial, el 
Divina Joventut 
rep 50.000 euros 
i la xifra puja amb 
el pas de rondes

bé. Primer perquè tenim a joves 
que necessiten això i després per-
què la competició ben enfocada 
també et permet millorar. Es veu-
ran partits més dinàmics, divertits 
i amb menys scouting”, confirma 
Diego Ocampo en primera instàn-
cia. “Aprofitarem la Champions 

per donar protagonisme a juga-
dors que estaran al primer equip 
i que necessitin un pas previ per 
consolidar-se. Els veterans ho han 
d’encarar per agafar la forma i ren-
dir”, afegeix el tècnic a continua-
ció. Ocampo prefereix “jugar que 
entrenar”, perquè està convençut 

que “com més jugues, més millo-
res”. “Serà clau organitzar al de-
tall els entrenaments, el descans i 
els viatges. Penso que és un bon 
moment per fer un pas endavant 
col·lectiu i créixer com a club. Eu-
ropa ens ajudarà a regenerar-nos”, 
sentència l’entrenador gallec.

L’aficionat gaudirà de, com a mínim, set partits més a l’Olímpic / B.López

President de la Federació 
de Comerciants 
de Badalona

President de l’associació 
de comercians i veïns 
del Turó d’en Caritg
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· Carns de 
 vedella, porc i 
 xai ecològic 
· Embotits 
 d’elaboracio propia 
· Avalem una alimentació 
 evolutiva per millorar la salut

Bona 
Revetlla

El Prat i el Joventut se separen
L’estiu del 2004 i en bona part gràcies a 
la feina del llavors directiu de la Penya 
Josep Maria Guasch el Joventut arri-
bava a un acord de vinculació amb el 
Prat. Un equip de la lliga EBA que va 
anar pujant categories de la mà de la 
Penya fins arribar a la LEB Or. Han estat 
13 temporades on han passat fins a 18 
jugadors que han donat el salt a l’ACB 
i que han passat pel filial verd-i-negre. 
Ara les circumstàncies, la generació 

que surt del júnior i la realitat del Prat 
fa que s’esparin els seus camins. Ho 
fan de mutu acord, ho fan de bones i 
això vol dir que deixen la porta oberta 
a tornar-se a trobar en el futur. La Pen-
ya tindrà aquesta pròxima temporada 
només un vinculat i serà l’Arenys a lliga 
EBA on hi haurà els júniors que aquest 
any han brillat. Si és només una desena 
part d’exitós que amb el Prat ja val la 
pena. Felicitats al Prat per la feina feta.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET
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L’Infantil queda subcampió d’Espanya i 
el Mini femení és segon a la Copa Puleva
En masculí i en femení, el Divina exhibeix una identitat de joc admirada arreu del país

Plata pel Mini femení / Copa Puleva

Les competicions oficials arriben al seu 
tram final amb la Penya situada entre els 
millors. Al campionat d’Espanya Infantil, el 
Divina Seguros Joventut va traçar un camí 
perfecte, eliminant tots els seus rivals fins a 
creuar-se en la final amb el gran dominador 
del panorama nacional: el Madrid. Els 21 
rebots ofensius capturats pels blancs hau-
rien de ser compensats per la Penya amb 
un joc valent. Els badalonins comandarien 
el marcador des de l’inici (16-19), arribant a 
gaudir d’un avantatge de vuit punts gràcies 

a un triple de Rubín de Celis (30-38). Al fi-
nal, però, l’últim parcial memorable efectuat 
pel Real Madrid deixava el Divina Seguros 
Joventut amb la medalla de plata (80-72).

Subcampionat a la Copa Puleva
Per altra banda, en categoria mini femenina, 
la Penya també pujava al podi d’una compe-

El València i el Madrid 
eviten que la Penya es 
proclami campiona de 
dues competicions on 
hi eren els equips més 
destacats d’Espanya

tició de màxim nivell estatal: la Copa Pule-
va. Després de superar una fase prèvia a Ba-
dalona i una segona fase a Madrid derrotant 
el Ricopia Funbal Alcalá (35-42) i l’Easo 
(32-31), el Divina queia en la final davant el 
València (19-40). Més de 1.000 nenes han 
participat en la Copa Puleva, estadística que 
evidencia la seva enorme rellevància.
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A la casa de la Vila 
asseguren que el 
club no ha tramitat 
el cobrament de la 
subvenció i que el 
pagament pel patrocini 
no té data

El president 
escapulat, Miguel 
Ángel Sánchez, té 
previst reunir-se avui 
amb l’alcaldessa i 
dilluns convocarà 
assemblea

Ajuntament i CF Badalona, 
continua la desavinença
El club segueix esperant els diners del consistori per les renovacions i els fitxtages

El jugador es mostra agraït al Badalona pel tracte rebut

L’ajuntament no pot respondre, 
de moment, el CF Badalona en 
la seva demanada dels diners en 
concepte de subvenció i patro-
cini que, segons el conveni sig-
nat per ambdues parts a final de 
març, haurien de proporcionar a 
l’entitat esportiva una quantitat 
propera als 235.000 euros. Des 
del consistori s’assegura, d’una 
banda, que el club encara no 
ha enviat la documentació que 
anualment l’acredita per cobrar 
la subvenció per formació de 
jugadors, que és de 125.000 
euros, i que el pagament dels 
109.000 euros del patrocini que 
es va pactar en signar el conve-
ni, i que es va aprovar amb el 
pressupost municipal, a final 
del mes passat, no té una data 
establerta. Els altres assump-
tes que s’arrosseguen des de 
fa mesos entre l’ajuntament de 
la ciutat i el club de futbol, com 
són el pagament per la ges-
pa del camp de la Travessera 
de Montigalà, la publicitat del 
camp de Morera i la diferència 
econòmica de la permuta urba-
nística en els terrenys de l’antic 
camp de l’Avinguda de Navarra, 
no tenen tampoc una solució 
immediata.
Mentrestant, en el CF Badalona, 
on no hi ha la mateixa opinió so-
bre la tramitació de la documen-
tació que han de presentar pel 
cobrament de la subvenció per 
la formació de jugadors, estan 
a l’espera d’esdeveniments. Les 
renovacions i els fitxatges estan 
aturats a l’espera de l’entrada de 
diners a la tresoreria. Si no hi ha 

cap moviment per part de l’ajun-
tament, i no sembla que hagi de 
ser així, avui divendres el presi-
dent, Miguel Ángel Sánchez, té 
previst demanar una reunió amb 
l’alcaldessa, Dolors Sabater, per 
mirar de trobar una solució. Per 
altra banda, Sánchez citarà a la 
seva junta directiva dilluns que 
ve, 26 de juny, per tal de con-
vocar, de manera imminent, una 
assemblea extraordinària de so-
cis en la qual es podrien pren-
dre mesures. 
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El tercer partit del play-off d’ascens 
a la Liga Iberdrola duia el Seagull 
cap a la capital per enfrontar-se al 
conjunt campió de la promoció. El 
Madrid CFF volia celebrar l’ascens 

davant la seva afició, missió que 
podria complir després de suar 
de valent durant 90 minuts. Abans 
de l’inici del duel, la plantilla del 
Seagull dibuixava un gran passa-

dís sobre la gespa del camp de la 
Dehesa Moratalaz, rendint tribut a 
les blanques. Amb la pilota ja en 
joc, les jugadores de Ferrón se-
rien capaces d’avançar-se gràcies 

Al Seagull li queda un sol partit oficial / B.López

a un gol marcat en pròpia porte-
ria pel Madrid en una centrada 
d’Ausi (24’). La cohesió defensiva 
blava es mantindria activa fins al 
descans i les locals no podrien 

empatar fins a ben entrat el segon 
temps (0-1). Marta Carro, al 60’, i 
Jade Boho, al 82’, serien les enca-
rregades de capgirar la situació i 
donar-li a les campiones un nou 
triomf en aquesta promoció (2-
1). Al Seagull només li resta una 
setmana de temporada, ja que el 
pròxim diumenge dirà adéu al 
curs 2016-2017 rebent a l’estadi 
al Sporting Plaza Argel. Serà un 
partit especial, ja que Llaona, Ca-
rol i Noe s’acomiadaran del club 
després de dos anys màgics. 

Carla Martínez ja és gavina
Malgrat estar encara en competi-
ció, l’entitat ja planifica el pròxim 
curs i per això ha lligat l’arribada 
de l’extrem Carla Martínez. La da-
vantera canvia el Pallejà per Bada-
lona i s’espera que aporti “vertica-
litat i velocitat en zona ofensiva”.

A Madrid s’hi va 
veure la millor 
imatge del bloc 
badaloní en tota 
la promoció. El 
Seagull va fer el 
primer gol, però 
Carro i Jade van 
signar la reacció

L’extrem del Pallejà és el primer fitxatge pel projecte 2017-2018 que dirigirà Ferrón

El Seagull fa suar un Madrid de Primera 
i lliga la incorporació de Carla Martínez (2-1)

Un dels futbolistes als quals el 
Badalona va oferir la renovació, 
el badaloní Iván Guzmán, ha fitxat 
per la UE Olot. El jugador entrava 
en els plans de Manolo González, 

Iván Guzmán, a l’Olot

tot i que el seu rendiment ha estat 
irregular en la temporada que va 
acabar a final de maig, per culpa 
de les lesions, però ha decidit 
marxar. Guzmán va participar en 

Foto: UE Olot

Foto: Eloy Molina

Foto d’arxiu / Eloy Molina

Les renovacions i els fitxatges 
del CF Badalona 2017/18 estan 
encara a la nevera. L’entrenador, 
Manolo González i el president, 
Miguel Ángel Sánchez, no deixen 
de treballar per buscar nous juga-
dors i per assegurar la continuïtat 
dels que el tècnic va decidir que 
havien de renovar, però encara 
no es pot confirmar res. Moha, 
un dels futbolistes amb contracte 
en vigor, ha decidit acceptar una 
de les ofertes que ha rebut, com 
vam explicar en aquestes planes, 

i en els pròxims dies es podria 
anunciar la seva sortida. El més 
probable és que el seu nou destí 
sigui el FC Barcelona. En tot cas, 
el Badalona no ha rebut encara 
cap oferta formal per ell i quan 
la rebi haurà de negociar una 
compensació. Quant als que han 
de continuar, Miquel Robusté i 
José Miguel Morales es troben a 
un pas de signar la renovació. El 
central i el porter han manifestat 
la voluntat de seguir i, si no hi ha 
cap daltabaix, així serà.

Res no es mou 
a Montigalà

18 partits de lliga, en els quals va 
jugar 671 minuts i no va marcar 
cap gol. L’extrem va ser presentat 
la setmana passada amb la sama-
rreta vermella del conjunt olotí, 
que ha tornat a segona B després 
d’un any a tercera, i va assegurar 
que sempre li ha agradat el club 
on ara jugarà. “Vull fer coses bo-
niques aquí, crec que s’està fent 
un bon projecte. Miraré de jugar 
els màxims partits possibles i 
d’aportar tot el que pugui”, va 
manifestar. Consultat per aquest 
diari, Guzmán va voler enviar un 
missatge d’agraïment als que han 
estat els seus companys i entre-
nadors aquesta temporada, en el 
Badalona, i també a l’afició esca-
pulada: “Els jugadors, el cos tèc-
nic i la directiva han confiat sem-
pre en mi. L’afició sempre ha estat 
al nostre costat, des del principi 
fins al final”.
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El passat diumenge va arrencar a 
Arenys de Munt la XV Lliga Cata-
lana de Llasgut, on el veterà mas-
culí del Club Natació Badalona es 
va proclamar campió de la regata 
per davant del Rem Arenys. L’altre 
gran protagonista de la jornada 
seria l’absolut masculí del Rem 
Badalona, subcampió i només su-

perat pel Nàutic Flix. En categoria 
absoluta, el masculí del Natació 
s’enduria la final ‘B’, mentre que el 
femení del Rem Badalona sumaria 
el triomf en la mateixa final en la 
seva categoria. Per finalitzar, els 
cadets del Natació Badalona obte-
nia el subcampionat, mentre que 
el CN Bétulo la tercera plaça final.

Triomf badaloní en 
la primera regata 
catalana de llagut Després de vèncer a L’Hospitalet Pioners

La Final Four va començar per als 
cadets dels Badalona Dracs amb 
la semifinal que es va disputar el 
passat dissabte i que es va enfron-
tar a Las Rozas Black Demons, a 
la semifinal de la lliga nacional. 
La trobada no va començar com 
s’esperava i després d’un mal inici 
al descans amb un desavantatge 
de 0-20. En la segona meitat els 
Dracs van començar a millorar en 
el seu joc i a equilibrar el duel, 

Tercera posició per als cadets 
dels Dracs en la lliga nacional

però no va ser suficient, ja que 
finalment van caure pel marcador 
de 36-20. Després de caure en 
semifinals, els Dracs es jugarien 
diumenge el bronze davant L’Hos-
pitalet Pioners. En un disputat 
duel, ambdós equips van de-
mostrar la seva gran qualitat amb 
jugades excel·lents i constants 
canvis en la possessió. Després 
d’arribar al descans amb un 18-
14 a favor dels badalonins, en la 

Foto: Badalona Dracs

segona meitat els nois d’Heras van 
poder suportar l’envit del conjunt 
riberenc, imposant-se finalment 
per un ajustat 36-35 després 
d’un final d’infart i aconseguint 
la tercera posició. Amb aquesta 
tercera plaça en la lliga nacional, 
la selecció cadet dels Dracs cul-
mina un magnífic any, on els joves 
jugadors, la majoria novells, han 
demostrat un gran futur i una mi-
llor projecció per a l’equip.

poliesportiu

Carné assoleix el rècord de prova en la categoria femenina

El passat dissabte, 17 de juny, 
Badalona va viure una cursa 
trepidant, on David González i 
Anna Carné es van imposar com 
a campions absoluts de la sisena 
edició de l’Endimoniada, la cursa 
nocturna i de muntanya, organit-
zada pel Centre Excursionista de 
Badalona i que enguany ha arribat 
a la sisena edició.
Per la seva part, González va 
arribar a la meta amb un temps 
d’1 hora, 16 minuts i 21 segons, 
mentre que Carné va batre el rè-
cord en la categoria femenina amb 
un crono de 1:28.32, superant 
així en dos minuts a Eva Mesado 
que es va imposar el 2015 amb 
1:30.26.
 
Premi Especial La Sargantana
D’altra banda, els guanyadors del 
Premi Especial La Sargantana, 

David González i Anná Carné es proclamen 
guanyadors de la sisena Endimoniada

Guanyadors Endimoniada’17 / CEB Guanyadors socis CEB / CEB

Equip CorreBDN / Josep Ma. Ruiz

atorgat als primers corredors que 
van passar pel control del cim de 
la Coscollada -punt més alt del 
recooregut, a 465 metres-, van ser 
Santi Peña amb un temps de 42 
minuts i 16 segons, i la mateixa 
Anna Carné amb 48:52. El premi 
especial, atorgat als primers socis 
del CEB en completar el circuit 
van ser per Marc Armengod i 

Ariadna Batlle.
En total, unes 502 persones van 
arribar a la meta després de re-
córrer 18 quilòmetres amb un 
desnivell de 570 metres positius 
i una superfície de 85% de terra i 
un 15% d’asfalt.
L’equip CorreBDN va tornar a ser 
l’equip que va aportar més partici-
pants a la cursa
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Projecte abans que mercat: Maristes 
Ademar vol recuperar la il·lusió de club 
Entrevistem al director tècnic, Joan Sánchez, després de l’ascens a Copa del sènior

L’Ademar inaugura una nova etapa / B.López

Un club de bàsquet funciona com 
una piràmide, estructura on el 
vèrtex superior exerceix de cim 
i de referència de tota la resta 
d’esglaons. El referent de Maris-
tes Ademar és un equip campió: 
un sènior masculí que aquesta 
temporada ha aconseguit el seu 
tercer ascens seguit. El bloc de 
Lluís Garcia ja és de Copa Ca-
talunya, èxit que ha de servir de 
motor perquè el planter del club 
obri una etapa de creixement. 
Aquest diari s’ha citat amb Joan 
Sánchez, coordinador de l’Ademar 
nouvingut a l’entitat per afrontar la 
pròxima temporada. Amb ell fem 
balanç de l’ascens a Copa i de la 
realitat actual de l’entitat.  “Com 
més es parli de Maristes, millor. 
Per tant, l’ascens a Copa Catalun-
ya és molt positiu. És la categoria 
on el sènior sempre havia estat i 
la idea és arribar per quedar-s’hi. 

“El meu perfil de 
coordinador no 
és de fitxar molt. 
Es treballarà per 
sota i s’aniran 
cobrint els buits”

d’alt nivell com Paco Redondo 
o Dani Miret van sortir d’aquí. El 
club el fan els entrenadors, ja que 
ells generen identificació en el ju-
gador”, afirma. A nivell de planter, 
l’Ademar no es planteja entrar en 

“guerra” amb els clubs de la ciutat 
per cobrir els buits d’equips que li 
manquen. “El meu missatge com 
a coordinador no és el de fitxa-
dor. Treballarem per sota i anirem 
omplint la graella d’equips any a 
any”, ens trasllada Sánchez. De 
moment, l’aposta pel bàsquet fe-
mení que vol fer el club amb l’es-
cola ja s’està notant: s’han creat un 
pre-mini i un equip d’escola nous.

Econòmicament no ens fa por”, 
ens comenta. L’Ademar no notarà 
excessivament el canvi de divi-
sió, ja que compta amb el suport 
de l’escola. “Hem intentat fer un 
equip basat en la il·lusió, no en 
els diners. Per això mantenim el 
bloc de Primera. Ens interessa 
enfortir l’estructura del club a deu 
anys vista, no invertir recursos 
en sèniors”, valora el coordina-
dor. L’arribada de Joan Sánchez a 
Maristes respon a la necessitat de 
tenir “més presència, acompanya-
ment d’entrenadors i seguiment 
de jugadors en el dia a dia”. “La 
idea és generar il·lusió. No volem 
un sènior a Copa i que l’estructura 
que tenim per sota sigui de Terce-
ra”, assegura el nostre entrevistat.

Cuidar els ‘mestres’ del club   
La filosofia de treball que Joan 
Sánchez vol implantar és molt 

clara: si s’aconsegueix fer créixer 
als tècnics implicats en el projec-
te, tot serà més fàcil. “Dedicarem 
atenció als nostres entrenadors 
joves per formar-los i aconseguir 
que se sentin còmodes. Tècnics 

Bernat López - redaccio@diaridebadalona.com

El club completa una lliga regular brillant i puja eliminant l’Olot en un play-off frenètic

El 2013, quan el CTT Badalona 
militava a la Segona Estatal, ni 
els més optimistes eren capaços 
de projectar l’espectacular esca-
lada protagonitzada per l’entitat 
en només quatre anys. Fa dues 
temporades, els blaus ascendien 
a Primera i, després de quedar-se 
a les portes de la Divisió d’Honor 
el curs passat, enguany han pujat 
a la segona màxima divisió d’Es-
panya. En un duel de fases dispu-
tat a Calella contra l’Olot (4-3), la 
família del Sosmatic celebrava la 
seva fita més històrica. Pere Nava-
rro, Àngel Carrión, Adrià Fernán-
dez, Jordi Miranda i Joan Moregó 
són els artífexs d’aquesta gesta. 

Èxit basat en la regularitat  
“La clau de l’ascens ha estat que-

Amics d’honor: relat de l’històric 
ascens del Club Tennis Taula Badalona

dar primers en la fase regular. 
Quedant campions només neces-
sitàvem guanyar el primer partit 
de la promoció. Tots els jugadors 

hem rotat molt i tothom ha sumat”, 
comenta Pere Navarro, un dels ju-
gadors que va disputar els punts 
decisius al play-off.  Segons afir-
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ma Jordi Miranda, el CTT Badalo-
na va ser líder “des de la primera 
jornada” i només va haver “de 
patir en la segona volta, després 
de perdre un partit clau contra el 
Calella, “rival directe” dels blaus.   
La igualtat que hi havia amb el 
conjunt maresmenc va convertir 
en finals les darreres dates del 
campionat. “En les últimes tres 
jornades de lliga regular ens ho 
vam jugar tot. L’equip va fer un 
esforç per no pensar en la classifi-
cació”, recorda d’Adrià Fernández. 
Un cop a la fase, tocava conèixer 
qui seria el seu adversari en el 
matx decisiu. “Cap equip ens volia 
ni a nosaltres ni a l’Olot. Vam tenir 
mala sort d’haver-nos d’enfrontar 
entre nosaltres. Ens coneixem 
molt. Va ser una sèrie molt dura”, 

apunta Àngel Carrión. L’Àngel no 
exagera, ja que aquest duel es va 
allargar durant més de quatre ho-
res i es va acabar decidint en el 
desempat dels dobles. “Hi havia 
més nervis a la banqueta que a la 
pista. Cada punt se celebrava al 
màxim. Vam sortir de Calella sen-
se energia”, declaren en sintonia 
tots els membres de l’equip. 

Un nou repte per l’any vinent 
Passar de Primera a Divisió 
d’Honor suposa un repte i “la 
permanència” ha de ser l’objec-
tiu. “Necessitem la implicació de 
l’Ajuntament per competir amb 
garanties. El local necessita mi-
llores per evitar impugnacions de 
partits”, reconeix Marc Serra, di-
rector tècnic del Sosmatic. 
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El certamen de terror i fantasía arriba a la seva 11a edició

El festival de ciència ficció i terror 
Cryptshow  arriba a la seva 11a edi-
ció i ja escalfa  els motors per a fer 
tremolar Badalona els primers dies 
d’aquest mes de juliol. Del 5 al 9, el 
teatre del Círcol es convertirà en la 
principal seu del certamen cinema-
togràfic, que enguany oferirà 9 ho-
res de curtmetratges, a més d’algun 
llargmetratge  per dia. 
La Secció Oficial de curts ha es-
devingut una referència a tot Cata-
lunya pel que fa al gènere fantàstic 
i de terror en aquest format, ja que 
al Cryptshow hi participen obres 
premiades internacionalment a 
festivals de renom com Sundance, 
Fant-Asia International Film Festi-
val, Horrorfest, Sitges Film Festival 
o Brussels International Festival of 
Fantasy Film, entre d’altres. 

El Cryptshow Festival porta una 
cinquantena de curts a la Secció Oficial

Cartell de ‘The Priests’, film que s’estrenarà a Espanya al festival

Enguany s’han inscrit 280 curt-
metratges de 37 països d’arreu del 
món, sobretot de l’estat espanyol, 
França, Estats Units, Mèxic, Ale-
manya i Regne Unit, però també, 
anteriorment, curts de Corea del 
Sud, Iran, Rússia o Colòmbia. De 
tots ells s’han seleccionat un total 
de 48 per formar part de la Secció 
Oficial a Competició.

Estrena a Espanya de ‘The Priests’
Una de les joies d’aquest 2017 
serà la premiere a Espanya de la 
coreana ‘The Priests’, la primera 
pel·lícula sobre possessions de-
moníaques de Corea del Sur on es 
veu involucrada l’Esglèsia Catòli-
ca. És obra del nominat al millor 
director novell al 37th Blue Dra-
gon Film Awards, Jae-hyun Jang.

Nova edició del cicle Nits d’Estiu als Badius

Òmnium Cultural presenta la pro-
gramació del Nits d’Estiu als Ba-
dius 2017, un cicle on es combina 
cultura i patrimoni. Una oportuni-
tat única per gaudir d’un concert 
o recital poètic en un típic badiu 
badaloní. 
Enguany s’ha programat una ofer-
ta d’estils diversos, però totes 
elles de primer nivell: concerts de 
Paula Valls (jazz, soul i funk), que 
actuarà a Badalona uns dies abans 
de fer-ho al Festival de Cap-roig; 
el quartet de corda Kapdinski 

Òmnium porta música i cultura 
als badius de la ciutat

(Classicisme, romanticisme i 
música barroca) i el grup Bipolar 
(pop-rock) i el recital poètic que 
l’actriu Montse Guallar, acompan-
yada per la guitarra de Max Sun-
yer, han preparat per commemorar 
el centenari de Palau i Fabre. 
“És una excel·lent manera d’ofe-
rir una bona proposta cultural a 
la ciutat, a la vegada que posem 
en valor un element patrimonial 
tan característic de la ciutat com 
són els badius”, ha explicat Jordi 
Ballesteros, president d’Òmnium 
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Aquesta és una nova iniciativa 
de l’Orfeó que pretén apropar la 
música i la dansa a tot el públic 
badaloní i donar a conèixer el 
nou espai de la Casa Tolrà, una 
construcció d’estil modernista i 
protegida com a Patrimoni Cul-
tural d’Interès Local que data del 
1909. El cicle Tardes en Viu al 
Badiu Tolrà, que s’allargarà fins 
al 15 de juliol, inclou espectacles 
de música i dansa d’estils diver-
sos a càrrec de diferents grups 

badalonins. El cicle va començar 
el passat dissabte amb el grup A 
grup vocal, participant del pro-
grama Oh Happy Day de TV3. El 
cicle seguirà aquest diumenge, 25 
de juny, amb l’Orquestra Vivace 
Assui, el dia 1 de juliol actuaran 
Alma Bohemia, el 7 de juliol una 
mostra de danses, el 8 de juliol 
l’Oca Underground i el 15 de juliol 
l’Orquestra de Mar. Els concerts 
tenen una entrada de 7 euros amb 
una consumició. 

Cicle de concerts 
acústics a la Casa 
Tolrà de l’Orfeó

Cultural Badalona – Barcelonès 
Nord.
El cicle començarà el proper di-
jous, dia 29 de juny, i continuarà 
cada dijous fins el 20 de juliol. El 
preu és de 7 euros per als socis 
d’Òmnium Cultural i 10 per als 
no socis. Les inscripcions s’han 
de fer a través del correu elec-
trònic badalona@omnium.cat o 
del telèfon 93 389 56 80. Un cop 
confirmada la reserva es donarà a 
conèixer l’adreça exacte del badiu 
on se celebrarà cada concert.

El Teatre Principal de Badalona va 
acollir aquesta setmana la presenta-
ció de diversos curts i documentals 
fet per alumnes  de l’Escola Rafael 
Alberti i de l’Institut Enric Borràs 
en el marc del programa “Cinema 
en curs”, impulsat per l’associació 
cultural A Bao A Qu. “Cinema en 
curs” és un programa de pedago-
gia del cinema a escoles i instituts 
iniciat el 2005 a Catalunya i que 
actualment també es desenvolupa 
a Galícia, Madrid, Argentina i Xile. 
Durant la sessió es projectaran 
els curts Un dia gris, fet pels nois 
i noies de 4t A d’ESO de l’Institut 
Enric Borràs i Mireia i Sula, dels 
nois i noies de 6è de l’escola Rafael 
Alberti. També es podran veure els 
documentals El Dimoni del Consell 
dels Infants, fet pels i les alumnes 
de 5è i Mans enlaire, de les alum-
nes de 6è de l’escola Rafael Alberti.

Cinema fet a 
escoles de La 
Salut i Llefià

A Vocal Grup, protagonista del primer concert / Youtube
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